
1/25

Vedoucí kolotoče Dub 5, 2023

Kunderův Valčík na rozloučenou je znovu aktuální pro
desítky tisíc Čechů, kteří se chystají k emigraci! Země
prostoupená zlem a nenávistí ke svobodě, kterou si
národ sám vypěstoval a zušlechtil jako všepožírající
plevel ke zdrcující podobě totality, která se již neměla
vrátit! Dokonce i Karel Schwarzenberg už varuje před
stavěním učitelek před soud a jejich posíláním do
kriminálu za to, že řekly slovo stranou! Útěk do
svobody už je zase variantou budoucnosti!
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stavěním učitelek před soud a jejich posíláním do kriminálu za to, že řekly slovo
stranou! Útěk do svobody už je zase variantou budoucnosti!

Český národ je jako améba, která se mění podle prostředí, okolních

vlivů, teroru a působení médií a politických sil, které přetváří celý

národ ke své podobě a ochota lidu měnit se je totožná a shodná

opravdu jen s měňavkou, s amébou. Deziluze z národa, který tak

snadno zahazuje svobodu a nahrazuje ji totalitou, byla hlavní

příčinou toho, že mnoho emigrantů z roku 1968 a po tomto roce se už

do Československa nevrátilo, případně pouze na krátkou dobu, aby

poté se znovu vrátili do exilu, jako např. Karel Kryl.

Vůdce

Deziluzi z českého schizmatu svobody a totality, která se střídá s

železnou pravidelností, nejlépe vystihl Milan Kundera, exilový

spisovatel, který nikdy nezanevřel na český domov, ale nebyl schopen

se už vrátit, protože by neodkázal v tom prostředí přežít. Svobodu do

Československa přinesli estébáci svým zinscenovaným státním

převratem 17. listopadu 1989 za asistence komunistických chlapců a

děvčat z řad SSM. Nebýt estébáků, režim by se nezměnil. Národ žil

v nesnesitelné lehkosti bytí. Žít bylo snadné, ale život byl
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těžký jinak, v jiném smyslu. Ve smyslu toho, že se o lid

starala strana. Strana se postarala, a to tak, že na konci roku 1989

se sama vzdala kormidla. Přišlo krátké období nadechnutí.

Národ, který na sebe bere podoby svých tyranů a pánů jako améba

Lidé pocítili svobodu, hlavně tu v cestování. Autoři a aktivisté zjistili,

že mohou svobodně psát a publikovat. Ale už krátce poté se začalo

ukazovat, že ta svoboda nebude mít dlouhého trvání. Konec

Týdeníku Politika, který napsal sérii článku o zednářských lóžích a o

tom, jak úzké rodinné kruhy napojené na židozednářské svatavy si

rozdělily moc v zemi, pouze předznamenal proces nového utahování

šroubů.

Disident Miroslav Dolejší se stal krátce po revoluci znovu

disidentem, když vydal přelomovou knihu Analýza

událostí 17. listopadu 1989. Postupně zmizela z obrazovek

televize satirická a nekorektní Česká soda, do škol se začala vracet

indoktrinace, inkluze a propaganda, která tentokrát měla opačnou

polaritu a vyzdvihovala Západ a USA, zatímco v hrozivých barvách

vykreslovala Rusko.

Miroslav Dolejší

https://aeronet.news/wp-content/uploads/MiroslavDolejsiBio.jpg
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Znovu začala média a politici přetvářet společnost a ta se jako améba

začala znovu přizpůsobovat a brát na sebe tvar něčeho, čím není,

nechce být, ale není vyhnutí. Společnost Švejků najednou v

roce 2023 žene národ do války proti Rusku, ministryně

obrany ujišťuje z televizní obrazovky, že exploze jaderných

taktických zbraní na Ukrajině nebudou mít na ČR vliv [1] a

před soudem stojí učitelka, kterou udal synek jistého novináře za to,

že měla o Ukrajině “blbé kecy“. Vyhazovem z armády je vyhrožováno

olympijskému vítězi v moderním pětiboji za to, že řekl, že by ruským

sportovcům nemělo být bráněno v účasti na Olympiádě.

Ochota národa přizpůsobit se v zájmu přežití

Všechny tyto procesy popsal Milan Kundera ve svých dílech, je to

charakter českého národa, který se snaží v historických staletích o

jediné, o přežití. A je ochotný pro to své přežití udělat vše, změnit se,

přizpůsobit se a vzít na sebe podobu čehokoliv, co umožní přežití a

relativně snesitelnou lehkost bytí v teroru a totalitě. Je to forma

přežití národa, měnit se na amébu a přebírat tvary a pózy,

které nejsou naše, nejsou české, ale ty tvary a zaujaté

postoje na sebe národ bere pořád dokola, s přestávkami na

nadechnutí, změny tvarů národu umožňují přežít za každého režimu,

který na český národ působí zvenčí.

https://aeronet.news/video-bachmut-padl-sef-pmc-wagner-group-oznamil-dobyti-klicoveho-mesta-na-donbasu-po-obsazeni-centra-mesta-a-budovy-mistni-radnice-jevgenij-prigozin-v-emotivnim-projevu-venoval-dobyti-mesta/
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Vůdcovy zásluhy

Bohužel, nejen na úkor vlastní identity a integrity charakteru národa,

ale i na úkor vlastních spoluobčanů, kteří tuto proměnu sebe samých

odmítnou a postaví se na odpor. Měňavka na to zareaguje útokem,

ohrožuje to její přežití a pokusí se zničit vedlejší amorfní amébu,

která ztratila schopnost proměny. Česká veřejnost se chová stejně.

Čechy, kteří chtějí svobodu a protiválečnou politiku, označují za

proruské agenty, mírové štváče, žádají jejich zavření a likvidaci.

Proměna majoritní společnosti v amébu vyznávající

válečné tažení proti Rusku vyžaduje likvidaci Švejků,

likvidaci Chcimírů a dalších opozičníků. Proměněný národ

chce válku, už nechce Švejka. Nadechnutí ke svobodě stačilo,

národ se rozhodl pro další děsivou přeměnu, pro další iteraci totality.

Svoboda umírá a stává se nežádoucí, protože umožňuje sdělovat jiný než vládní názor

V nějaké chvíli lidem dojde, že nemohou už dál žít v České republice,

protože by to pro ně a pro jejich rodinu skončilo špatně. Jsou to různí

lidé. Aktivisté, účastníci demonstrací, podnikatelé, kteří sponzorovali

vlasteneckou akci a teď si na ně došláply orgány, zaklekly na jejich

firmy a dělají jim ze života peklo. Kontroly z OSPODu každý týden v

domácnosti, protože žena vystoupila na demonstraci s kritickými

https://aeronet.news/wp-content/uploads/StojimeZaUkrajinouFiala.jpg
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slovy proti Ukrajině a válce zapříčiněné Kyjevem a neplněním

Minských protokolů. Už i Karel Schwarzenberg varoval [2]

před kriminalizací učitelky, která byla nejprve vyhozena ze

školy a teď bude obviněna z popírání genocidy.

Postupně budou přibývat lidé, kteří dojdou do stejného bodu, jako

tisíce vlastenců, kteří už nemohli ve vlasti zůstat, protože se jim

proměnila před očima. A pokud by zůstali, ta vlast by je zničila a

zlikvidovala. Proto jsme se v redakci rozhodli připravit malý manuál,

který ale nemůže postihnout všechny země a státy, nemůžeme

zahrnout podrobnosti, protože to by bylo na několik svazků několika

knih. Konkrétní příklad za všechny ale uvedeme, podrobný popis

emigrace od našeho čtenáře z Brazílie. Jak sami poznáte, emigrace je

poslední možnost nepodvolení se totalitě, když doma to už nejde. A

není to snadné.

Emigrace znamená přípravu a podrobný plán

Pokud se rozhodnete emigrovat do jakékoli země, musíte si nejprve

ujasnit, co od své emigrace očekáváte a co všechno jste připraveni

změnit ve svém životě. Spousta zemí vyžaduje mnoho imigračních

dokumentů, žádostí a pokud přicestujete jako turista, musíte si

změnit status na residenta s trvalým pobytem. Musíte si zařídit

https://href.li/?https://www.facebook.com/karel.schwarzenberg/posts/pfbid02kgapvLDLy4xW9SUmRA61GBMqXYBfMhNgKEi98AR9zsVaautbHCXeyP3Lz8WZf6gHl?__tn__=-R
https://href.li/?https://www.facebook.com/karel.schwarzenberg/posts/pfbid02kgapvLDLy4xW9SUmRA61GBMqXYBfMhNgKEi98AR9zsVaautbHCXeyP3Lz8WZf6gHl?__tn__=-R
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zdravotní pojištění, v USA k tomu připočítejte navíc číslo sociálního

pojištění (SSN), bez kterého se prakticky nepohnete, protože toto

číslo nahrazuje de facto rodné číslo, bez kterého se neobejdete pro

změnu v ČR. Co je ale hlavní a klíčové, to je jazyk.
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Historické okénko Petra Fialy
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Pokud neznáte jazyk, musíte se jej naučit. Pokud budete odcházet za

svobodou, budete si vybírat prakticky jen z bývalých států americké

Konfederace (Florida, Texas), další variantou je Island, vysoce

hodnocené je Irsko, přestože je to členský stát EU, stále ještě

relativně svobodné Švýcarsko, Evropanům blízké Turecko, Ruská

federace (pouze pro lidi s výbornou ruštinou, s jiným jazykem si v

Rusku neškrtnete) a potom už jenom země 3. světa a země Latinské

Ameriky a Karibiku.

Příprava na emigraci zabere půl roku až jeden rok. Musíte

si udělat přípravu, zjistit si všechno o zemi, do které chcete

odcestovat a žít tam. Velký rozdíl je v tom, jestli budete emigrovat

jako jedinec nebo s celou rodinou. Musíte si nastudovat podmínky

školního vzdělávání, informace o zdravotnictví a samozřejmě si

musíte zajistit práci. Tady jedno důležité upozornění: Emigrace se

stane mnohem snadnější, pokud se živíte sami jako podnikatel,

živnostník, freelancer, nabízíte služby, potom nejste závislí na

zaměstnavatelích, což hlavně v zemích 3. světa je naprosto klíčové,

kde pozice zaměstnanců, pokud nejde o nadnárodní kolosy, jsou

doslova ubohé.

Politický azyl v důsledku útisku svobody projevu

Kulturní šok byste ani nemuseli přežít, jaké pracovní podmínky

zaměstnanců jsou v Evropě v porovnání třeba s některými zeměmi

Latinské Ameriky. Zároveň jde i o to, jestli budete emigrovat

dobrovolně, anebo budete mít status politicky

pronásledovaného aktivisty. V takovém případě si musíte s

sebou vzít všechny doklady a důkazy o vašem stíhání za svobodu

slova a projevu. Mohou to být články, videa z demonstrací, videa z

projevů atd. A rovněž i zápisy z policie, z výslechů, prostě důkazy o

teroru za vaši svobodu projevu.
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Schizma českého národa. Dole vůdcova mládež, nahoře na schodech vlastenci.

A nad nimi vlajka Banderovy země

Tohle všechno se týká především emigrace do USA, na Floridu a do

Texasu, kde s těmito důkazy u místních soudů můžete dosáhnout

statusu ochrany, azylového statusu. Pokud máte v ČR firmu a

odběratel s vámi rozvázal styky kvůli třeba vaší politické orientaci

nebo podpoře demonstrace, pořiďte si o tom důkaz, záznam skrytou

nahrávku. Důkaz o tom, že jste čelil šikaně kvůli své politické či

aktivistické činnosti. Nahrávejte si návštěvy OSPODu a další důkazy

o dopadech vaší politické či aktivistické činnosti.

Nesnesitelná lehkost bytí… v totalitě

V každé zemi jsou vyžadovány jiné podmínky na imigraci a důkaz, že

prcháte před politickým útiskem, je tím nejlepším způsobem pro

získání trvalého pobytu. Cesta do ciziny je velké životní rozhodnutí a

mnohem snáze se přijímá u těch lidí, kteří znají nějaký světový jazyk

a mají něco nacestováno. Jenže tím hlavním důvodem pro emigraci

je jiný důvod. Je to o okamžiku jako z románů Milana Kundery. Je to

ten pocit, kdy víte, že tady už prostě vy a s rodinou zůstat

nemůžete.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/DemoPraha11032023_UA.jpg
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Ministr vnitra Vít Rakušan

Ten okamžik přijde jako blesk, zničehonic, jako mrazivý nůž vám

zajede do srdce a odřízne něco, co vás poutalo k vlasti, protože vaše

vlast už to není. Ne to, co se z ní stalo. Právě proto Milan Kundera je

nadčasový spisovatel, který vystihl podstatu vlastenectví. Je to snaha

vrátit z dálky a z ciziny zpět tu vlast, kterou kdysi byla, než se to v ní

všechno “posralo” a zasloužili se o to “lidi“, co v té vlasti teď žijí a

přeměnili se v něco, co nepoznávám. Tohle teď zažívají hlavně

Němci, emigranti v Argentině a v USA, kteří nevěří vlastním očím, co

se stalo s Německem. Češi v cizině nevěří, co se děje s Českem,

Slováci se Slovenskem. Uvedeme si proto svědectví našeho čtenáře,

který emigroval do Brazílie. Popsal nám ve výčtu všechno, co šlo. Je

to drsné čtení.

Zkušenosti českého emigranta v Brazílii

Příprava na cestu:

https://aeronet.news/wp-content/uploads/VitRakusanUAsupport.jpg
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Na stránkách MZV si zjistit podmínky vstupu. V Brazílii je myslím

stále nesmyslná podmínka na očkování proti Covidu. Pokud člověk

očkování nemá, musí si ho přes někoho “zajistit”. To byla asi

nejkomplikovanější část. Potom už stačil pouze PCR test na cestu.

Žádost o trvalý pobyt:

Na žádost člověk potřebuje pas, který má delší expiraci než 6 měsíců

(ideálně nový pas), opis rodného listu s apostilou (tady pozor, nově

neuznávají formát A5, pouze A4), a výpis z rejstříku trestů – taktéž s

apostilou. Výpis z rejstříku a apostily nesmějí být starší 3 měsíců.

Prvním krokem je zajištění tzv. CPF, což je obdoba našeho rodného

čísla. Žádost se dá podat i elektronicky. S tímto dokumentem se

potom podávají výše uvedené dokumenty na “Federal policia”, kde se

žádá o trvalý pobyt. Co vím, tak v Brazílii to zatím dávají každému

Evropanovi.

Současný největší problém je, že Brazílie chce soudní překlady

osobních dokumentů popsaných výše (Rodný list, Výpis z RT) pouze

soudním překladatelem žijícím v Brazílii. A ten v současné době

neexistuje, protože nebylo vypsáno výběrové řízení a jediná paní co

to dělala šla do důchodu a vrátila razítko. Řešíme tuto skutečnost s

právníky, protože zrovna teď sem pomáhám jedné rodině z Čech

emigrovat. Během následujících pár dní bychom měli mít odpověď,

můžu následně doposlat.

Jazyk:

Jediný uznávaný jazyk je tu Portugalština. Ideálně si stáhnout

aplikaci Duolingo a za rok už to člověk mrská (teda pokud před tím

ovládl angličtinu). Domluvit se tady anglicky je velká náhoda (1

člověk z 50 řekl bych).

Bezpečnost:



13/25

Když padne zmínka o Brazílii, většinou se řeší bezpečnost. To je

problém hlavně velkých měst. Lidé tu mají nízké příjmy a okázale

vypadající turista může být snadným cílem. Takže by tu lidé neměli

zbytečně provokovat cennostmi. Také se ideálně vyhýbat favelám,

tam to může být i poslední výlet. Na druhou stranu, favely jsou

zpravidla nejchudší části velkoměst a jsou snadno identifikovatelná.

My jsme tu nikdy neměli jediný problém. Naopak. Pokud se chováte

k lidem s úctou, tak vás tu jako gringa (cizince) milují 🙂
Samozřejmě v závislosti na tom, jestli jede člověk do turistické

destinace, kde mají cizinců plné zuby nebo vybere spíš nějaké fajn

vnitrozemí.

Poplatky a náklady na žití:

Nemůžu mluvit za celou Brazílii, ale pouze za stát Minas Gerais, kde

máme hlavní město Belo Horizonte. Průměrný byt v BH se pohybuje

2 milionů korun, samozřejmě záleží na lokalitě. Nejlevnější byty se

dají pořídit okolo 1 milionu Kč. My bydlíme v turistickém maloměstě

a tady se nemovitosti (RD) pohybují od 1,5 do 10 mio Kč (většinou v

závislosti na velikosti pozemku). Na střechu jsem dal solární panely a

mé kompletní náklady za měsíc jsou 350 Kč za energii a 400 Kč za

vodu. Kanalizace je tu všude řešena septikem, takže se neplatí nic. Za

vodu ve studni se také neplatí. Navíc je tu zdarma odvoz odpadu,

zdravotní péče a dokonce i školství (naše děti mají ve školce jídlo

zdarma). Topení se tu neřeší, je tu stále teplo. Naše kompletní

měsíční finanční náročnost čítající 2 malé děti a dva dospělé,

zahrnující poplatky výše je cca 12 tisíc korun.

Zdravotnictví a služby:

Vzhledem k tomu, že se tu za nic neplatí, tak to podle toho i vypadá.

Silnice v dobrém stavu nejsou a v nemocnicích se dost načekáte.

Zdravotní péči si tu lze i platit a potom je to jiný příběh. Nicméně,

cenu neznám, bez problémů vyžíváme se státním systémem.

Pěstování a počasí:
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Pěstujeme celoročně, roste to tady furt.

Počasí:

– březen až září bez kapky deště, stále okolo 30°C

 
– říjen, listopad a únor, sem tam zaprší, stále okolo 30°C

 
– prosinec, leden – několikrát denně přívaláky, stále okolo 30°C

Energie a lidé:

Všichni přátelé, co tu za mnou kdy byli byli naprosto překvapení, jak

přátelští tu lidé jsou. Všichni se tu na sebe smějí, pomáhají si.. Je to

dáno i tím, že žijeme v maloměstě, kde se lidé znají. Velkoměsta jsou

jiná, ale to je tak všude na světě. Celkově jsem si ze začátku nemohl

zvyknout na absenci českých kyselých ksichtů, kdy se na vás měsíc

nikdo neusměje, nikdo se nezačne jen tak bavit. Tady je to jiný, je tu

taková ta teplá lidská pohoda. Lidi tančí na ulici, nikdo nikam

nepospíchá.

Práce a výdělky:

Celkově je tu kvalita práce strašná.. Většinou se platí řemeslníci za

den, což vychází mezi 100-200 BRL (430 – 860Kč za den). Nevím,

jak složité je najít si tu práci, protože já tu podnikám na sebe a jde to

velmi dobře.

Shrnutí:

My žijeme ve vnitrozemí hned u národního parku s krásnou

přírodou, řekami a vodopády. Za mě osobně se v Brazílii ani jinde žít

nedá. Velkoměsta jsou tragédie – všudypřítomný zápach, absence

parků a zeleně, nulová architektura či možnost hezkých procházek.

Taková trochu Asie. Nevýhodou podobných lokací jako je ta naše

jsou hlavně škorpioni, hadi a další zvířátka. Nicméně, není to

neřešitelné, jen se musí člověk adaptovat.

Nevýhody:
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– cizí jazyk

– špatná kvalita práce i výrobků

 
– špatná infrastruktura

 
– omezený trh ať už s potravinami, kořením nebo jakýmikoli jinými

produkty

 
– absence naší krásné přírody (speciálně lesy, lesní cesty, atd.)

 
– vzdálenosti

Výhody:

– je to jak ČR v roce 1980. Téměř vše zadarmo nebo skoro zadarmo.

 
– lidi jsou k sobě přátelští, baví se s Vámi jen tak na ulici.

 
– velmi nízké náklady na žití

 
– vše jede 12 měsíců v roce (pěstování, plavání venku, grilování..)

 
– absence války, nesmyslných green-dealů a dementních nařízení z

EU tipu zákaz venkovního chovu drůbeže nebo jezte cvrčky.

Osobně mi chybí má rodná země, protože jsem velký vlastenec.

Obdivovatel Masaryků, Čapků, Fischla a mnoha dalších. Žil jsem v

Austrálii, Irsku a vždy se těšil, až se jednoho krásnýho dne vrátím

zase do vlasti. Na druhou stranu můžu říct, že první půl rok byl dost

těžkej, ale teď už bych se nejspíš nevrátil (nebo alespoň ne do doby,

kdy Evropa dostane zase zdravý rozum)

S úctou,

Tomáš

Pokud se rozhodnete k emigraci, připravte si plán, čím se budete v

cizině živit. Jako podnikatel to budete mít mnohem jednodušší.

Zajistěte doklady, víza a připravte si rozpočet. V mnoha případech

budete svůj status upravovat až v zemi, kam přijedete, budete muset

mít peníze pro právníka, aby vám pomohl se změnou statusu.

Zjistěte si ceny bydlení, nemovitostí, domů a bytů. Pokud

prodáte nemovitost v ČR, budete mít na nemovitost v cizí

zemi, zejména pokud si vyberete zemi 3. světa. Pokud u vás
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nastane potřeba emigrace, poznáte to ve svém srdci, že se něco zlomí,

najednou nastane efekt a jev, který popsal nejen Milan Kundera, ale

mnoho spisovatelů. Vlast není země, ve které jste se narodili.

Vlast nosíte v srdci!

Vlast není v hranicích státu, ukrývá se v srdci synů a dcer národa

A pokud se v tom srdci něco zlomí, potom ta země, ve které jste se

narodili, už není vlastí, ale je vašim vězením a koncentrákem, ve

kterém mohou přežít jen trestanci, kteří se dobrovolně převléknou a

přemění jako améby do něčeho, čím nejsou, ale bez proměny

nemohou v tom teroru přežít.

Nesnesitelná lehkost bytí spočívá v repetitivních úkonech.

V opakování toho, co řve do ampliónu ředitel koncentráku

a v držení pochodového kroku udaným směrem někam.

Třeba k Ukrajině. K válce. Kdo to zvládne, bude mít lehké bytí.

Bude mít práci. Bude mít bydlení. Bude mít klid. Nesnesitelnost

přijde záhy poté, co si améby uvědomí, že přijatá podoba proměny

má za cíl je zabít, pomalu, anebo rychle.

Petr Fiala se postupně vžívá kroky své vlády do role Vůdce

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PetrFialaKravata.jpg
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To podle toho, jestli tentokrát v této přijaté podobě půjdou Češi do

konvenční nebo do jaderné války proti Rusku. Jenže, která z améb se

rozhodne proměnit zpátky k normálu, když ostatní améby by ji

zabily? Ale když to neudělá, všechny nakonec zahynou. Moc rád bych

chtěl, aby nikdo z vás nemusel emigrovat, aby národ se změnil, aby

většinová populace améb, která nyní vyhrává a bude vyhrávat volby v

důsledku objektivního překreslení volebního elektorátu na 1. prioritě

po 34 letech, se vrátila k normálu, k míru, k českému rozumu a

uvážlivosti. Jenže to je málo pravděpodobné.

Češi i Slováci si museli projít 40 lety komunismu, nešlo to přeskočit,

prošli si 30+ lety relativní svobody a teď jsme znovu na počátku

několika příštích dekád další a nové totality. Takže v nějaké chvíli to

přijde. Někteří lidé už si znovu budou muset zatancovat Valčík na

rozloučenou. Kunderův odkaz s obrovským přesahem několika

dekád. Od komunismu, přes demokracii až k neofašismu,

Banderismu, revanšismu, přepisování dějin a k zavírání učitelek za

křivé slovo o Ukrajině.

-VK-

Šéfredaktor AE News

87

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

https://aeronet.news/donate/
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  Zasílat  

od nových od starých od palců

Návštěvník

Co je to emigracia?

Volakedy sa davali isti ludia na vyhnanstvo na Sibir.

To je emigracia.

Vyhnanstvo, ked vas vyzenie nieco z vasej vlasti, nehovorim o

dobrovolnej emigracii, kdeze, ale o nedobrovolnej a vy stratite vlast.

V emigracii, nedobrovolnej, nakoniec budete vzdy len Slovak ci Cech

v cudzej zemi. Nikdy a nic na tom nezmeni.

Dnes Africania prichadzaju do EU a do inych pred tym imigraciou

neporusenych casti Europy. Rozmyslam nad nimi, budu tu stastni?

Chcu bicyklovat ako su zvyknuti z Afriky, napriklad. Mat svoju

kulturu na ktoru su zvyknuti. Pocasie, a dalsie veci. Nie nebudu. A to

sa bavime o ludoch ktori maju k europskej kulture na mile daleko.

Rovnako to ale plati aj pre emigrantov kdekolvek.

Emigracie je len ked skutocne treba. Pretoze to je obeta. Deti to uz

tak brat nebudu a je to len obeta pre deti. Deti si zvyknu tam kde

vyrastu.

Návštěvník

Dnes žijeme v GLOBÁLNĚ řízeném světě a před NWO

nikam neutečete, takže zkušenosti z minulosti jsou k prdu.

Satanova smyčka začíná škrtit a tak už je vidět. Možná to

zatím někde vypadá snesitelněji ale zítra to bude podobné jako tady.

Globální procesy řízení probíhají globálně takže utéci “někam

daleko” dávalo smysl jen v neglobálním světě, který ale již není. Před
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dvěma tisíci lety jste utekli o pár měst dále a stačilo to, dnes utečete

na druhý konec planety aby jste zjistili, že jste utekli z bláta do louže.

Budete i tam nakonec zavrženíhodná minorita reakcionářů, navíc

cizinci. Ano, ještě dnes je to někde zdánlivě lepší ale to je dnes. Snad

by bylo východiskem zmizet v sibiřských nebo amazonských lesích,

nebo někde v rozsáhlých horách ale kdo to zvládne tam přežít?

Návštěvník

Výstižně napsáno. ….

Návštěvník

přesně tak,Jotare ..

 
dneska je koncovka s emigrací ..

 
ona beze sporu posílí a vytříbí a hlavně ukáže,co jsi Ty sám..

 
já jsem vzala na sebe jakoby

 
jinou podobu,o které jsem v Čechách nemėla vůbec tušení a

obdařena jsem byla náhle tím,co jsem o sobě nikdy netušila,že

mám,že je ve mně ukryto…talenty,schopnosti,

 
nebát se jednat,muset být najednou silnėjší tam,kde ostatní

 
již tolik síly nemají ….

 
ale i naopak

no,člověk teda přijde za ta léta

 
na věci,to mi věř😮

 
a ty nastavený zrcadla!!!

Návštěvník

Kto sa cíti slobodný je bol a bude,kto sa slobodný necíti

nepomôžu mu žiadne podmienky na tejto planéte.
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Návštěvník

Jednoduše a krásně řečeno.

Návštěvník

Kdo ma vsecno v ,,,,, , toho se zkuste slusne na neco zeptat.

A zacpete si usi az vam odpovi.

Návštěvník

V první třetině čtení článku jsem chtěla přestat číst a

poděkovat Vám VK s třemi hvězdičkami za tyto řádky.

 
Ovšem zbytek ? Jste to prostě Vy, VK.

 
Pochybuji, že Vy i Kundera opravdu víte co je vlastenctví ?

 
Sorry, ale co emigrace obzvláště dnes řeší ???

 
Vždyť si protiřečíte, až mě někdy přijde, že nás tady jen testujete,

vysmíváte se nám a vůbec…kdo ví…to víte jen Vy a Pán Bůh.

 
Přesadit se jinam kde Vám duše zemře, nebo si nechat duši rvát z těla

tady doma ?

 
Proč umíral Hus, trpěl Komenský, předkové prolili hektolitry krve

???

 
Pro takové “vlastenectví” jaké popisujete ?

 
Jste také jeden z těch co si mysí, že jsme se narodili jen proto

abychom si užívali, od života brali, lízali smetánku ?

 
Tuto nádhernou zemi nechat na pospas satanášům, to jako

doopravdy ?

 
Víc nemá cenu komentovat.

Spíš k tomu Kchárlovi… co kdyby si dal ruku na srdce on sám ?

 
Všichni ti, co se podíleli na povyšování se nad druhými, na elitářství

jedné vyvolené sorty, bezbřehé tupé čechačkovské arogancí ?
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Kchárlovi někdo sebral hračky ? Kdyby byl on na trůnu a s ním

vyvolená šlechta které nasliboval vzdušné zámky (s plnou hubou

Masaryka, jak jinak) dělo by se obdobné.

 
Jenže jemu sebrali hračky jiní páni, jiným pánům slouží část těch

podřadných čecháčků (dříve zobajících z ruky jemu) proto ho

najednou zajímá “svoboda”.

 
Nic víc, nic méně.

Děje se jen to, co jsme dovolili, oslepeni tretkami a cinkrlátky stejně

jako v jiných obrazech kdysi indiáni. Scénář je pořád stejný.

 
V honbě za vlastními ocasy, cinkrlátky, pohodlím a poživačností

mozky stačily zakrnět.

 
A přeci to říkal v televizi kdysi největší čecháček z čecháčků, že

kritizují jen závistiví prďuchové a čecháčci. Takže nechtíc být prďuch

a čecháček ovčan zavřel huby a “myslel pozitivně” (zavřel oči, huby)

aby byl “in” a to “IN” piloval k “dokonalosti” dneška, k primitivismu.

 
Nechal si vymýt makovice, že si Česi nikdy neuměli vládou, proto

potřebují všechny ty (hlavně) americké dobroděje a “manažery” co

nás opice spadlé ze stromů všemu naučí.

 
A než se ovčan stačil probrat bylo vyklizeno, vymeteno, z kdysi

špičkové země v Evropě je Czechia pod úrovní afrických zemí.

 
Tak čemu se kdo dnes diví ?

 
Stejní zamindrákovaní neumětelové, schopni pro vlastní propěch

všeho (protože to je jediný způsob jak nahrabat, když vlastními,

kladnými schopnostmi na to nemají) tady už ani ne před sto lety také

byli. Stejně jak oni zfanatizovali sobě rovné, to samé se děje dnes,

postupně ale jistě.

Všechno už tu bylo, období dekadence, pády říší, genocidy, války..

 
Většinu z toho protože stádo spalo a potom se nestačilo divit.

 
Nic se neděje ze dne na den.

Víc psát nemá smysl, je to pořád dokolečka dokola.
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Návštěvník

jolana,

Urcite by se vubec nic nestalo, kdyby Galileo, nebo Hus emigrovali,

staci se jen podivat na znalosti davnych civilizaci.

Návštěvník

Jsem v klidu, že ses na “znalosti” podíval sám

Návštěvník

Ocenuji ten klid.

Návštěvník

Mexický prezident Andres Manuel Lopez Obrador se

vymezil proti americkému ministerstvu zahraničí za

obvinění Mexika z porušování lidských práv, když

prohlásil:

 
„Spojené státy nemohou mluvit o lidských právech se zadrženým

Julianem Assangem, o kartelovém násilí s prezidentem Joe Bidenem,

který bombardoval plynovod Nord Stream, nebo o demokracii při

účelovém zatýkání předního prezidentského kandidáta Donalda

Trumpa.“

Návštěvník

Kazdy jsme proste jinaky.

Nekdo by se neprestehoval z Hradce do Brna i kdyby mu

tam davali dvojnasobny plat a dalsi benefity, zatimco druhy s

pytlikem ryze v batohu procestuje pul zemekoule a domu se vrati za

dva roky.
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Pred “89” jsem si pral vzdycky emigrovat i kdyz to tenkrat byla

vzhledem k veku a tim i spojene spolecenske neprispusobovitosti jen

takova recese.

Nevim, jak to mate vy, ale ja vzdycky, kdyz jsem neco chtel, tak jsem

to dostal az kdyz to uz bylo pro me vicemene bezvyznamny.

Nicmene proc ne, pokud to ma byt k uzitku a ma to nekomu pomoci

(treba Ceske republice a jejimu lidu), tak do toho s chuti jdu i treba

jako priklad mladym zajicum z vlastni rodiny, kteri nemaji ani poneti

o tom, ze na poli okusuji otravene obili.

Návštěvník

A tenhle moron/debil/kretén dělal ministra zahraničí !!! 🙂

Násilný státní převrat zorganizovaný cizí mocností je OK.

 
Nedodržování mezinárodních smluv je OK.

 
Zadlužení a rozkradení cizího státu je OK.

 
Genocida Rusů je OK.

 
…

https://aeronet.news/wp-content/uploads/KarelSchwarzenbergFBpost.jpg
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Že by ho hryzalo svědomí? 🙂

Návštěvník

Jen mu hračky sebrali jiní.

Návštěvník

Je jednoduší za svojí zemi,svobodu a práva zabojovat

.Státy východního bloku by se měli spojit proti zlu když

nechtějí být zničené . Celý svět se valí do špíny ,krachu

,nikde na nikoho nečekají . Je tu doporučené Irsko, takhle to vypadá

nejen tam. https://necenzurovanapravda.cz/2023/02/irsko-zeny-

protestuji-proti-epidemii-znasilneni-v-zemi-vlada-nadale-nechava-

hranice-otevrene-video/

Návštěvník

příprava na emigraci rok??:-) Tetka,ne že bych jí měl nějak

v lásce-nikdy,ale ta zmizela tenkrát do měsíce,ani snad ne

bez přípravy a skoro vše tu zůstalo.Nic cenného nebo

důležitého na tehdejší dobu a žilo se skromě,.Šlo o čas a utajení.a

potom kolik lidí asi tak zvládne za pár let ovládnout jazyk sehnat

kvalifikovanou práci a po získání občanství vystudovat vysokou školu

a a na vrcholu kariery na té vysoké škole přednášet,to dnes vůbec

mladasové si neumí představit….Nehledě na to,že do té přípravy si

lidé můžou zahrnout úvahu,že Fialovej hnis za dva roky vyteče i se

svým doprovodem a budou se znova rozdávat karty.A kam mají lidé

emigrovat?? EU mluví a koná už jedním hlasem.V Rusku vás hned

zavřou,pokud preventivně nezabijou a emigrovat do Ameriky a do

Kanady,tak to je pokus o vtip?:-)

Návštěvník

https://href.li/?https://necenzurovanapravda.cz/2023/02/irsko-zeny-protestuji-proti-epidemii-znasilneni-v-zemi-vlada-nadale-nechava-hranice-otevrene-video/
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defector,

sorry, uprimne jsem si chtel precist co jsi napsal, ale to fakt nejde.

Je to kus neceho nepozivatelnyho.

Zkus se sebou neco udelat, nejsem prvni, kdo te o to zada.

Návštěvník

Už jsem tu několikrát psal,

 
že budeme utíkat ze západu na východ.

Kdyby se tohle stalo v ČR, tak Fiala ani necekne.

 
Ukrajina dodala do Maďarska obilí kontaminované toxiny

 
https://www.novinky.cz/clanek/ekonomika-ukrajina-dodala-do-

madarska-obili-kontaminovane-toxiny-40427968

Návštěvník

Jak kdyby ? Vždyť si na něm pocutnáváme 🤮

 

 

https://href.li/?https://www.novinky.cz/clanek/ekonomika-ukrajina-dodala-do-madarska-obili-kontaminovane-toxiny-40427968

